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מזכירות החב רה

יעקב בכר, יו"ר הוועדה

1 עמוד

פרוטוקול

אולם גדול -, לה"ר  21/9ישיבת ועדת כספים מס' 

19/01/2022רביעי, י"ז שבט תשפ"ב,  יום

חברים: 
יו"ר הוועדה  -יעקב בכר 

רועי אלקבץ )נכח בזום(  -סגן יו"ר דירקטוריון 

רני טריינין  -דירקטוריון סגן יו"ר  

שמואל ליטוב  -סגן יו"ר דירקטוריון 

דניאל אבידור )נכח בזום(; ליאור טרגן )נכח בזום(; דויד יערי )נכח בזום(; ישראל מלאכי )נכח בזום(; חיים 
)נוכחות חלקית(;  דראל )נכח בזום(; סיבוני עמיחי )נכח בזום(; גדי פרל; דוידי בן ציון  -מנחם; עו"ד מיכל סיבל

חי -יוסי קטריבס )נכח בזום(; אלירן שמואל

משתתפים: 

אמנון בן עמי     מנכ"ל:

; גידי אייזן; אדיר גוטריימן; הדר  מוריה אברמוביץ'; ירון אוחיון; גלעד אוסטרובסקי; אייל אוסטרינסקי
גולן; דוד גיטלין; אליהו גפני; שר שלום גרבי; עו"ד אביתר יצחק הלוי; יזהר הס; רוני ויניקוב; יעל ותקין;  
אלכס חפץ; נועה טל; עו"ד שושי טרגין; אלי ידיד; יובל ייני; אילה כהן; אלי כהן; חיים  כהן; ליאורה  

מור; דורון מרקל; כפיר סויסה; אריאל סטוצינסקי; גלי סיטון; ארנן  שוחט; תום  -נצר; אמילי לוי-כהן
פלמן; אולי קונסטנטיני; אורן רובינסון; אמיר רוזנבאום; סמדר שמביק 

סדר יום: 

 8.11.21מיום   21/8אישור פרוטוקול מס 
29.6.21מיום   21/6בנוסף: אישור פרוטוקול מספר 

1.

יו"ר הוועדה, מר יעקב בכר   -פתח דבר  2.

2022עדכון מסגרת תקציב שוטף ותב"ר לשנת  3.

דיון ואישור תקציב שוטף ותקציב תב"ר לשנת 2022 .4

מנהל מפ"ק.  -יו"ר ועדת מפ"ק, מר ירון אוחיון   -מר  כפיר סוויסה  -מפ"ק  9:15-9:45

סגן יו"ר קק"ל    -ק"ל ויו"ר ועדת חינוך. מר הוד בצר סגן יו"ר ק  -מר שמואל ליטוב  -חינוך  9:45-10:15
 מנהל חט' החינוך.   -מר שר שלום ג'רבי   -ויו"ר עמית בוועדת חינוך 

מר   -סגן יו"ר קק"ל ויו"ר וועדת גיוס משאבים  -מר ארנן פלמן    -חטיבה לגיוס משאבים  10:15-10:45
 מנהל חטיבה לגיוס משאבים.  -מר רוני ויניקוב  -יו"ר עמית של הוועדה  -רוברט טבייב 

מר   -סגנית יו"ר ויו"ר ועדת איכות הסביבה  -גב' אמילי שוחט  -מדע ואיכות הסביבה  10:45-11:15
 המדען הראשי.  -דורון מרקל 

מר אמיר   -מר חיים מנחם יו"ר ועדת משאבי אנוש ומינהל  -חטיבת משאבי אנוש ומינהל  11:15-11:45
 אבי אנוש ומינהל. מנהל חטיבת מש   -רוזנבאום 

מר אלכס חפץ מנהל   -סגן יו"ר ויו"ר ועדת מקרקעין   -מר יאיר לוטשטיין  -מקרקעין  11:45-12:15
 מכלול המקרקעין. 

מנהל    -מר צחי משה   -יו"ר ועדת תקשורת וקשרי ציבור   -מר חיים כהן  -מערך הסברה  12:15-12:45
 מערך ההסברה. 

סיכום והחלטות  
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 2 עמוד
 

 

   

 
 
 

   

       

 

 תמצית דיון והחלטות: 
 

  

 .1 29.6.21מיום  21/6בנוסף: אישור פרוטוקול מספר  8.11.21מיום  21/8אישור פרוטוקול מס 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

, ואת פרוטוקול הוועדה  8.11.21מיום  21/8יו"ר הוועדה ביקש לאשר את פרוטוקול הוועדה מספר 
 . חברי הוועדה הצביעו פה אחד בעד אישור הפרוטוקולים.  29.6.21מיום   21/6מספר 

 

 21010901/4החלטה מס' 
 

    

 אושרו פה אחד.   8.11.21ומיום   29.6.21פרוטוקולי ועדת כספים מיום 
 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 
  

 

   

 .2 יו"ר הוועדה, מר יעקב בכר  -פתח דבר 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

יו"ר הוועדה יעקב בכר פתח את הוועדה. הוא התייחס לכתבה שפורסמה בעיתון, ואמר כי קק"ל,  
 נציגיה ומוסדותיה עובדים ויעבדו על פי מנהל תקין ועל פי ערכי קק"ל.  

היו"ר איחל מזל טוב ליובל ייני ולרני טריינין, לכבוד יום הולדתם. ובנוסף, ציין כי הוועדה מרכינה ראש  
של אבי חפץ, יועץ ההשקעות של קק"ל ומוסרת תנחומיה למשפחתו. רני טריינין הוסיף כי   לנוכח לכתו

בוועדת הכספים הקרובה יוקדש חלק לזכרו, וכן הוחלט כי הוא יירשם בספר הזהב של קק"ל על מנת  
 להנציחו.  

 

 
  

 

   

 .3 2022עדכון מסגרת תקציב שוטף ותב"ר לשנת 
  

 עיקרי הדיון: 
  

 

   

אישרה ועדת כספים את המלצתה לדירקטוריון קק"ל בדבר מסגרת תקציב    26.7.21יובל ייני ציין כי ביום  
בסך   ו    1.175שוטף  ובתאריך    225מלש"ח  לתב"ר.  את   2.9.21מלש"ח  קק"ל  דירקטוריון   אישר 

בסך   השוטף  התקציב  ל    1.175המלצת  התב"ר  מסגרת  את  והגדיל   מלש"ח.   500מלש"ח 
 

ולאור רצון דירקטוריון קק"ל להרחיב את פעילויות    של קק"ל  הכנסות משיווק קרקעותלאור הגידול ב
לאישור הגדלת    הן בפעילויות השוטפות והן בפעילויות התב"ר מובאת בפני ועדת כספים בקשה  -היחידות  

 . 2022לשנת והתב"ר מסגרת התקציב 
ת שוטף ותב"ר כפי שצויינו, הוסיף  יו"ר הוועדה, מר יעקב בכר סיכם כי תערך הצבעה על אישור המסגרו 

מלש"ח בתקציב השוטף(    128)עד למסגרת של  מיליון ש"ח בין שוטף לתב"ר    31.5כי תיתכן תזוזה של כ  
 בכפוף להחלטת הוועדה המשותפת כספים וחינוך, כפי שהתבקש במהלך הדיון.   

 

  
 

 21010902/4החלטה מס' 
 

    

₪ ואת מסגרת תב"ר   1,257,985,534מסגרת התקציב השוטף  על סך הגדלת  ועדת כספים מאשרת את 
 . החלטת וועדת הכספים תועבר לאישור דירקטוריון קק"ל. ₪2022 לשנת   767,402,000בסך 

 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
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יו"ר ועדת   -מר כפיר סוויסה  -מפ"ק  9:45-9:15  2022דיון ואישור תקציב שוטף ותקציב תב"ר לשנת 
סגן יו"ר קק"ל ויו"ר   -מר שמואל ליטוב  -חינוך  10:15-9:45מנהל מפ"ק.  -מפ"ק, מר ירון אוחיון 

מנהל חט'    -'רבי מר שר שלום ג -סגן יו"ר קק"ל ויו"ר עמית בוועדת חינוך  -ועדת חינוך. מר הוד בצר 
סגן יו"ר קק"ל ויו"ר וועדת גיוס   -מר ארנן פלמן   -חטיבה לגיוס משאבים  10:45-10:15החינוך. 

מנהל חטיבה לגיוס   -מר רוני ויניקוב  -יו"ר עמית של הוועדה  -מר רוברט טבייב   -משאבים 
ו"ר ועדת איכות  סגנית יו"ר וי -גב' אמילי שוחט   -מדע ואיכות הסביבה   11:15-10:45משאבים. 

מר חיים    -חטיבת משאבי אנוש ומינהל  11:45-11:15המדען הראשי.  -מר דורון מרקל  -הסביבה 
מנהל חטיבת משאבי אנוש ומינהל.   -מר אמיר רוזנבאום  -מנחם יו"ר ועדת משאבי אנוש ומינהל 

אלכס חפץ מנהל   מר -סגן יו"ר ויו"ר ועדת מקרקעין  -מר יאיר לוטשטיין   -מקרקעין  12:15-11:45
  -יו"ר ועדת תקשורת וקשרי ציבור  -מר חיים כהן   -מערך הסברה  12:45-12:15מכלול המקרקעין. 

 מנהל מערך ההסברה.   -מר צחי משה 

4. 
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 עיקרי הדיון: 
  

 

   

. הצעת תקציב  2021, תקציב שוטף, וניצול תקציב  הציגו את תקציב מפ"ק   ןגוטריימ ירון אוחיון ואדיר  
לשנת   השוטף  סך    2022מפ"ק  על  סטטוטורי,    140,515,900הינה  תכנון  מסעיפי  מורכב  התקציב  ש"ח. 

פרויקטלי, מחקרים בינלאומיים, עמק החולה, רשות מרעה, מו"פים, קידום מקצועי, הקמה, אחזקה  
לות פירוט של אגף התכנון, אגף הייעור, מחקרים, ופיתוח היער. התקציב מורכב מתתי משימות שכול

 מו"פים, קידום מקצועי, עמק החולה ותקציבי הייעור במרחבים.  
 

 אלי כהן ביקש לוודא שמדובר בתקציב שהוצג בוועדת מפ"ק ומומלץ על ידה, ונענה בחיוב.  
 

הניקוז. ירון השיב    רני התייחס לכך שלא מופיע בתקציב סעיף ניקוז נחלים, כולל השותפויות עם רשות
בהם.  מטפלת  שקק"ל  לנחלים  שנושקת  האוצר,  משרד  עם  העבודה  בתכנית  הכלולים  נחלים  ישנם   כי 

ש"ח לקשרים בינלאומיים. גלעד אוסטרובסקי, מנהל   200,000דני אבידור ביקש הסבר בנוגע להקצאת  
עם שירותי ייעור במדינות  אגף ייעור, הסביר כי מדובר במסורת ארוכה של קשרים בינלאומיים מקצועיים  

זהו נדבך חשוב בפיתוח היכולת המקצועית גם בהיכרות ובשם של קק"ל כשירות יערני לאומי.    וכי  אחרות
מלש"ח להשבת מים לטבע, לנחל חרוד, וביקש לדעת כיצד הסכום מחולק.    40דני שאל גם בנוגע להקצאת  

יתייחסוהוועדה  יו"ר   אליו  מהתב"ר,  בחלק  מדובר  כי  הישיבה.   הסביר   בהמשך 
. חברי הוועדה  ת מפ"קביקש לאשר את התקציב השוטף של מפ"ק, בהתאם להמלצת וועדהוועדה  יו"ר  

השוטף. התקציב  אישור  בעד  אחד  פה   הצביעו 
  

 

 21010913/4החלטה מס' 
 

    

מלש"ח    140.5על סך  2022ועדת הכספים מאשרת פה אחד את הצעת התקציב השוטף של מפ"ק לשנת 
 כפי שהוצגה בפניה. 

 

 

    

  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 

 2022תב"ר מפ"ק לשנת 
הקשורים לפעילות הנדרשת   הסבירה כי ישנם תב"רים ,2022לשנת  נועה טל הציגה את תב"ר מפ"ק

 .  שטחי הניהול של קק"ל ךבתו 
 

, תכנית המתאר הארצית שנכנסה לתוקף לפני  1מתקיים תהליך גדול להסדרת והטמעת תמ"א    ציינה כי
פרויקט גדול, המקודם במשך מספר שנים בראשותו  המדובר ב שנה, בתיאום עם מערכות ממ"ג של קק"ל.  

הסדרה סטטוטורית לכלל המבנים הנמצאים בשטחי הניהול של    מטרת הפרויקט ביצוע  של אלכס חפץ
 קק"ל. בנוסף, מוסדר ייצוג סטטוטורי בכל הוועדות ברמות השונות, גם לטובת ייעוץ וגם לטובת ייצוג.  

 
נושאי חכירות ועסקאות מול רמ"י, התכנית האסטרטגית, תכנית האב הארצית ליער,    מיםד ומק כמו כן  

ילי אופניים, הנצחות חללי צה"ל וייעור בטחוני. פרויקט נוסף הוא אקו פארק  נגישות והנגשת מבנים, שב
אשקלון, שחלקו נופל בתוך מקרקעי הייעור של קק"ל. הסדרת נושא תפיסת שטחים מול רמ"י, נטיעות,  

הכשרת מחנות נוער באתרים הייעודיים והשלמת פארק ספיר. הכשרות    ,קידום פעולות עם תנועות הנוער
בוצע שלב א' של השלמת מי עמי, וכעת נדרש לקדם את    . בשיתוף עם משרד הבינוי והשיכוןשיקומיות  

שלב ב'. נדרש שדרוג מכני ושדרוג מערכות של כלל המשתלות. פרויקט מיפוי והנגשה של שבילי הליכה,  
ובתוכם קידום שביל קק"ל. הסדרת פארק הקופים ומתן מענה לקופי המזור בשיתוף עם רט"ג והגנת  

יבה. קידום וטיפוח נושא המרעה על מנת להשרישו בממשק היערני והטיפול ביער. השבת מים לטבע הסב
בנחל חרוד שלב ב' של עמק המעיינות בשיתוף פעולה עם רשות הניקוז, תוך פתיחת אתרים לקליטת קהל  

 מוסדרת. 
 

עי חידד כי בהמשך  כולל לוחות הזמנים. רו  קיבלו את הפירוט הנרחב וועדת מפ"ק  חברי  ירון הסביר כי  
של  עדיפויות  סדרי  להראות  יידרשו  הספציפיים,  הפרטים  את  לאשר  יידרש  הדירקטוריון  כאשר 

 הפרויקטים. 
 

אמילי לוי שוחט ביקשה כי יפרטו בנוגע לשבילי הליכה. נועה השיבה כי מדובר בעבודה דומה למה שבוצע  
יפוי השבילים הקיימים, בירור מול גורמי  בנוגע לשבילי האופניים, על מנת לייצר מערך טיילות. נדרש מ 

המקצוע והמרחבים בדבר שבילים שיישארו ושבילים שיבוטלו, ובנוסף ייצור מערכת שבילים של שביל  
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ומדובר    רוחבי  קק"ל העובר בתוך אתרי קק"ל. בנוגע למסגרת הזמנים, הסבירה כי המיפוי מהווה בסיס
השנה.  לסוף  עד  להסתיים  שצפוי  גדול,   באתגר 

  
דוד יערי ציין כי לא ברורה החלוקה במרעה, ומדוע הנושא לא מופיע בשוטף אלא בתב"ר. ביקש פירוט  

. ירון השיב כי לסעיף המרכזי  פירוט שאינו נרחבמהתב"ר ומופיע ב  50%-בנוגע לסעיף המרכזי, שמהווה כ
הסביר כי המרעה מחולק לשניים. מרעה שהוצג בתקציב   ןגוטריימישנו פירוט מסודר שטרם הוצג. אדיר 

מה כחלק  הוא  משנת  א השוטף  הקיימת  שמוצג  1997מנה  המרעה  החקלאות.  גם משרד  שותפים  ולה   ,
בתב"ר הוא בנוגע להשבחת מרעה ושטחי מרעה, ויופיע גם תחת מניעת שריפות. בנוגע לשינויים בהיקף 

מלש"ח, מורכב מהזמנות ודרישות שעברו בין השנים,   2.2התקציב, הסביר כי תקציב רשות המרעה, בסך  
רב    1כשבכל שנה מתוקצבים   מלש"ח וקיימים ספיחים שעוברים בין השנים מכיוון שמדובר בתקציב 

 שנתי.  
 

ישראל מלאכי שאל בנוגע לאופן העבודה עם תנועות הנוער וההכשרה השיכונית. נועה השיבה כי מדובר  
בהם תשתית. באופן כללי, קיימת אמנה עם תנועות הנוער שנחתמה בשנת  בארבעה מחנות נוער שנדרשת 

היתרים  2015 מבחינת  האחריות  תחומי  ואת  התנועות,  עם  קק"ל  של  הפעילות  את  מסדירה  האמנה   .
והתנהלות בשטח. כמו כן, מסדירה את היתרי הבנייה ואישורי משרד הבריאות שבאחריות תנועות הנוער.  

המח  את  מקיימות  לאפשר  התנועות  מנת  על  מתחלפים  אתרים  ומוגדרים  ייעודיים,  במקומות  רק  נות 
 שיקום של השטח מהידוק הקרקע.  

 
ישראל ביקש להבהיר האם הנושא מסונכרן עם התכנית החינוכית במחלקת חינוך, והאם מוטמעים ערכי  

לה מכיוון שעדיין  קק"ל בפעילות זו. שמואל ליטוב, יו"ר וועדת חינוך, ציין כי קיים קושי לענות על השא
הנציגים   יושבים  הנוער  תנועות  עם  העגול  ובשולחן  באמנה  כי  הוסיף  ירון  לוועדה.  תקציב  קיים  לא 
לבין   החינוך  חטיבת  של  היחידות  בין  סנכרון  קיים  המקצועית.  ברמה  מסונכרנים  והם  הרלוונטיים, 

קציבי מפ"ק בהקשר לתנועות  הדגיש כי תהוועדה  החינוכי הוא נפרד. יו"ר  ,  תנועות הנוער בהקשר הפיזי
בלבד. כל פעילות אחר הקשורה לתנועות הנוער    תהנוער הם לטובת הסדרת התשתיות במחנות הנוער 

חינוך.   בחטיבת  מתנהלת   וקק"ל 
 

ל  דירקטוריון בנושא לפני שנתיים, בה הוחלט    סדר הכשרה שיכונית, ירון הסביר כי התקבלה החלטת 
יחידות דיור. עו"ד   100הממשלה. במי עמי תתבצע הרחבה של מעל נקודתית במי עמי, בלי קשר למשרדי 

לסיוע.   מרכזי  כיעד  שהוגדרו  נוספים  למקומות  בנוגע  החלטות  התקבלו  בעבר  כי  הוסיפה  טרגין  שושי 
היעדים נבחרו על פי קריטריונים שהוגדרו,  והדירקטוריון נימק את הבחירה בנוף הגליל, קריית מלאכי  

דרה נוספת של פרויקט מחולל מפנה, דבר שיובהר גם בדירקטוריון הקרוב, כך  הג התקבלה  ועוטף עזה.  
שניתן להחליט לגבי מקום מסוים שהוא פרויקט מחולל מפנה, וההגדרה תחול גם עליו. בנוגע למי עמי,  

חידד בשנית כי  הוועדה הדירקטוריון החליט נקודתית להעניק סיוע, ועל כן פועלים על פי ההחלטה. יו"ר 
הדירקטוריון. ההחלט החלטת  על  נסמכת  עמי  למי  בנוגע   ה 

 
גדי פרל התייחס לנושא הייעור, וביקש להוסיף כי ככל שתבוצע פעילות של רמ"י, הדבר יהיה כפוף ליידוע  

רני טריינין אמר כי מפ"ק היא הלב של קק"ל,    ימים טרם ביצוע הפעילות.  28מראש של הדירקטוריון,  
. עמיחי סיבוני ציין כי הוא חבר מועצת העיר אשקלון, ולאור העובדה  ומהווה את מרחב העשייה האמיתי 

מאשרים כחלק מהתב"ר   בחיוב.   5כי  השיב  היו"ר  בנושא.  ימנע מההצבעה  לעיריית אשקלון,   מלש"ח 
 

אלירן שמואל חי התייחס לכך שלא הוצג נושא קליטת קהל בשוטף ובתב"ר. היו"ר השיב כי הנושא נמצא  
מלש"ח, ושם נמצאת רוב קליטת    243אוקטובר אושרו  -ירון הוסיף כי בספטמברתחת תקציבי הייעור.  

הקהל. בנוסף, קיימות השלמות של שבילי אופניים והליכה, שיחד משלימים את תכנית העבודה לשנת  
2022. 

 
כפיר סוויסה ביקש להדגיש כי קק"ל היוותה זרוע מבצעת בנוגע לנטיעות, ולא הייתה מקבלת ההחלטות.  

מלש"ח והוא    243ציין כי קיים תב"ר נפרד של אתרים קולטי קהל. ירון השיב שהתב"ר הינו על סך    בנוסף,
בשנת   ביצוע  להתחיל   .  2022עתיד 

 
ו  הסטף  ביערות  באוגוסט  הגדולה  השריפה  בעקבות  כי  הסביר  אוסטרובסקי  הקדושים,  ביער  גלעד 

ובעקבות התגברות השריפות בגלל השינויים האקלימיים והצפיפות, נושא ההתמודדות עם מניעת אש  
וכיבוי אש הוא תחום אסטרטגי שילווה את קק"ל שנים ארוכות. לצורך כך, גובשה תכנית פעולה הכוללת  

ועי. התגוננות משריפות  מרכיבים עיקריים של אזורי חיץ ביער, אזורי חיץ להגנה על יישובים ופיתוח מקצ
מצריכה שילוב של מטאורולוגיה, צומח, כיבוי, תגובה בזמן אמת, אמצעי ראייה וניטור ארוך טווח. נדרש  
ובשטח   נרחב לאור העובדה כי מדובר באזור צמוד לעיר  דבר הדרש תקציב  נזקי השריפה,  לשקם את 
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נרחב של כיבוי אש עם צוותים ועובדים  מבוקש מבחינת נופש, טיילות, ספורט ופנאי. קק"ל מחזיקה מערך  
על מנת לספק מענה ראשוני ולכבות או להשתלט על שריפות קטנות, ולקרוא לכב"א לסיוע בשריפות  
אסטרטגי.  בתחום  מדובר  כי  לבצע,  שנדרש  שנתית  רב  מערכתית  מתכנית  חלק  הם  הנושאים   גדולות. 

 
וחצי אלף ש"ח, לצוות השלושה.    142הדגיש כי מדובר בסך  הוועדה  בנוגע לסעיף תכנית השריפות, יו"ר  

 מלש"ח, ככל שיהיו תקציבים נוספים בעתיד הם ישמשו להשלמת התכנים.  100הסכום המבוקש הוא 
 

בסך   משימות  תבצע  מפ"ק  השריפות  בתכנית  זה   מלש"ח.   100בשלב 
 

סוכם כי ככל    .ת שונים במקבילשמואל ליטוב התייחס לסעיף חוות לנוער, ציין כי התב"ר מופיע במקומו 
מלש"ח לא יופיע במפ"ק אלא יופיע בחינוך. הוא ביקש    2והמסגרת הכוללת עלולה להיפרץ, התב"ר על סך  

ו במידה  כי  ציין  הוועדה  יו"ר  ויוסכם.  יאושר  ינוכו    2-שהנושא  הם  חינוך,  בתב"ר  גם  יאושרו  מלש"ח 
מוסכם.  והדבר  זה,   מתב"ר 

 
מלש"ח. בנוסף, לאשר את תב"ר מפ"ק    140.5תקציב מפ"ק השוטף בסך של    יו"ר הוועדה ביקש לאשר את

מלש"ח. חברי הוועדה הצביעו פה אחד בעד    430.2, סך הכל  209-, פרויקטים100-, שריפות121  -מקצועי
והתקציבים אושרו כהמלצת תקציב לדירקטוריון. עמיחי סיבוני נמנע מהשתתפות בהצבעה מפאת ניגוד  

 עניינים.  
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 מלש"ח, בהסתייגויות הבאות:   430.27ועדת הכספים מאשרת את הצעת התב"ר של מפ"ק בסך 
 
. מקובלת הערת יו"ר ועדת מפ"ק שלא להבחין בין הצעות התב"ר השונות, שכן מדובר בסעיף תב"ר  1

 אחד.     
  1מלש"ח )תוספת של  2מלש"ח לשנה ולא  3הסכום הוא  –. שיפוץ/פיתות סביבתי בישיבות הסדר 2

 ישיבות הסדר בשנה.   3מלש"ח(, כמו כן יובהר כי מדובר בעד 
רשויות מקומיות/אזוריות )במקום ישובים( בהתאם להליך   –. הגדרת ישובים כיעד מרכזי לסיוע 3

 מתאים לפי נהלי קק"ל.  
 הובהר כי הכוונה למתיישבים שכבר הובאו, סיום התחייבות עבר.   –יישבים לנגב ולגליל. הבאת מת4
מלש"ח ורק ככל שיהיו תקציבים נוספים בהמשך   100יובהר כי המבוקש הוא   –. תוכנית השריפות 5

מלש"ח לפי    100הם ישמשו להשלמה, בשלב זה מפ"ק תבצע משימות בתוכנית השריפות בסך של 
 ע על ידי הדרג המקצועי. הצורך כפי שיקב

מלש"ח אלו הובאו גם במסגרת תב"ר חינוך )כהשלמה לתקציב שניתן בשנה    2 –. חוות לנוער 6
מלש"ח בתב"ר חינוך וכדי שלא לפרוץ את המסגרת, הם לא יופיעו בתב"ר   2שעברה(. ככל שיאושרו 

 מפ"ק אלא בחינוך. 
 

 

    
  

 

 הצבעה: 

 אושר פה אחד 
 

    

 

 

 )מוזמנים: שמואל ליטוב ושר שלום ג'רבי(  2022תקציב חטיבת חינוך וקהילה לשנת 
שמואל ליטוב, יו"ר וועדת חינוך וסגן יו"ר קק"ל, הציג את הדברים. הודה לשותפים בעבודה על  

לא קיימת בשלות להצגת התקציב המפורט. מכתב בנדון שנחתם על ידי כל חברי  ציין כי התקציב. 
וועדת חינוך הועבר לחברי הוועדה. בתחילת תהליך התקציב, בפגישה עם יו"ר קק"ל, נאמר כי  

הדירקטוריון אישר מסגרת כוללת של תקציב שוטף ותב"ר, כל עוד תקציב החינוך לא יפרוץ את  
הוועדות האחרות, התקציב יאושר. תשתית התקציב שהוכנה בוועדת   המסגרת שאושרה, תיאום מול

מלש"ח. הוועדה פעלה במטרה להגיע להסכמה פה אחד בנוגע לתקציב. במקביל    70-חינוך עמדה על כ
 ת הסכמות.  יו"ר קק"ל סוכם שתתקיים וועדויו"ר וועדת הכספים   חד עםלתהליך זה, התקיים דיון בי

 
מלש"ח, שבתוכם לא הוגדרה מסגרת ספציפית   170בלה מסגרת של במסגרת וועדת ההסכמות התק 

לתקציב שוטף ולתב"ר. וועדת חינוך הגדירה כי נושאים שהינם בעלי פוטנציאל למדיניות ארוכת טווח  
 מלש"ח.   140לבין  128יכללו בשוטף ולא בתב"ר. על סמך הגדרה זו גובש תקציב שנע בין 

למרות אי בתיאום עם יו"ר קק"ל ו. תקציב המאושר ביחס להינה התקציבית  תוספת. ההתייחסות ל 
מלש"ח. בוצעו פגישות עם יועמ"ש קק"ל   96.5להיות כי מסגרת התקציב השוטף ההסכמות, נדרש  

תיקוני מנהל החטיבה והייעוץ  בקשות  על מנת להסדיר את הסכומים. לאחר  לחינוך ומנהל החטיבה 
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שם הועלו הסתייגויות  קק"לראשות מנכ"ל המקצועיים בהמשפטי התקיים דיון נוסף של הדרגים 
  128-עד שבוע הבא ולאפשר להגדיל את השוטף עד ליושבי ראש הוועדות להסמיך את  -מבקש. נוספות 

לאחר קיום הדיון בוועדת חינוך   -עם הדרג המקצועי. הסתייגות נוספת תוך קיום דיאלוגמלש"ח 
 .  וועדה משותפת   - כל חברי וועדת הכספים יוזמנו לדיון  התקציב הפרטני יעבור ישירות לדירקטוריון.

עו"ד שושי טרגין הוסיפה כי חלק מהתיקונים שעלו בפגישות שהתקיימו לא יושמו. בנוגע להגדרות  
השוטף והתב"ר אומצה עמדת חטיבת הכספים. מכיוון שההצעה שעלתה כעת שונה מההצעה שעל סדר  

הדגיש כי מדובר  ליטוב ועדה על מנת לאשרה. שמואל היום, נדרשת הסכמה פה אחד של חברי הו
 בהסתייגות ולא בהצעה שונה.  

לאחר ישיבה משותפת  הסכים כי מדובר בהסתייגות ופירט אודות הדברים. וועדת הכספים הוועדה יו"ר 
 תאשר את המסגרות.  עם וועדת החינוך 

ט פנימי, והחלוקה הפנימית  , ניתן לאשר את המסגרת הכללית, ללא פירואמנון בן עמי מנכ"ל קק"ל 
 . הוסיף כי קיים חשש שהביצוע בפועל יעוכב מכיוון שהגדרות התקציב לא ברורות ומפורטות.  בהמשך 

מלש"ח, ומתוכם    173.6יו"ר הוועדה ביקש לאשר את ההצעה. וועדת הכספים מאשרת את המסגרת בסך  
ותו של מר ליטוב בשמו ובשם מר  מלש"ח בשוטף. יחד עם זאת, וועדת הכספים מקבלת את הסתייג 96.5

מנת   על  הקרובים,  הימים  עשרת  במהלך  המקצועי  והדרג  היו"ר  עם  דיאלוג  לנהל  להם  לאפשר  בצר, 
להרחיב את התקציב השוטף על חשבון התב"ר, לפי תפיסתם והשקפתם. ככל שיגיעו להסכמות, יובאו  

וזאת עד לסכום של   בוועדת החינוך,  יו  128הדברים בפירוט  הודיע שיהיה  וועדת הכספים  "ר  מלש"ח. 
בתהליך מלא  החינוך.   . שותף  לוועדת  יזומנו  הכספים  וועדת  חברי  תובא    כלל  שתתקבל  ההחלטה 

הכספים.  וועדת  החינוך  וועדת  של  המפורט  התקציב  כהמלצת   לדירקטוריון 
עו"ד שושי טרגין ביקשה להוסיף כי הוועדה שתתקיים תהיה משותפת, כך שלחברי וועדת הכספים תהיה 

 זכות הצבעה בישיבה. שמואל ליטוב הסכים לבקשה.  
 

 21010911/4החלטה מס' 
 

    

 173.73וועדת הכספים מאשרת ברוב קולות את מסגרת תקציב שוטף ותב"ר של חטיבת החינוך בסך 
 מלש"ח לתקציב השוטף, בהסתייגויות הבאות:   96.5מלש"ח מתוכה, 

 
. ועדת הכספים מקבלת את הסתייגותם של יושבי ראש ועדת החינוך המבקשים לקיים דיאלוג עם 1

מים הקרובים על מנת להרחיב את התקציב השוטף, על חשבון  יו"ר קק"ל והדרג המקצועי במהלך הי 
 מלש"ח.   128התב"ר, לפי תפיסתם והשקפתם, עד לסכום של 

 
,  .  הדברים יובאו באופן מפורט בפני ועדה משותפת, חינוך וכספים, טרם ישיבת הדירקטוריון2

 לאישור הדירקטוריון.  ועל תקציב מפורט יובא הסכמות
 

 

    

  

 

 יערי התנגד, יוסי קטריבס נמנע. ההחלטה אושרה ברוב קולות. דוד  
 

 
 

    

 

 

 תקציב החטיבה לגיוס משאבים )מוזמנים: ארנן פלמן, רוני ויניקוב( 
 

מלש"ח   80-כהסתיימה בגיוס הכנסות של   2021רוני ויניקוב הציג את תקציב חג"ם. הוא ציין כי שנת  
לקק"ל. על אף האילוצים וההגבלות בעקבות התפרצות נגיף הקורונה. התקציב המבוקש הינו על סך  

רה מלש"ח מיועדים לפעולות התרמה, ניהול הלשכות בחו"ל, פעילות הוק  36.5מלש"ח. מתוכו  49.5
לתורמים, אירועים דיגיטליים וטקסים. הפעילות תסייע לניהול הקשר עם התורמים תוך המשך  

מלש"ח מיועדים לפעילות תכלול קשרי החוץ   4.5מלאכת גיוס משאבים ואיתור תורמים חדשים. 
המקצועיים של קק"ל בעולם, בפעילות עם משרד החוץ, מיזמים משותפים ופעולות ייצוג מקצועי הולם,  

מלש"ח מיועדים   8.5וי ומכובד של גורמי המקצוע של קק"ל בוועידות ובכנסים בינלאומיים. רא
למיזמים משותפים עם ארגוני התיישבות העולים, ובהם ארגון נפש בנפש וארגון קהילות ישראל. עיקר  

יופנה למטרה המרכזית, והיא הגדלת נוכחות קק"ל בחו"ל באמצעות   2022הגידול התקציבי בשנת 
פת שליחי גיוס משאבים בארצות היעד, הגברת גיוס הכספים לקק"ל והרחבת פעולות קשרי החוץ.  הוס

בעקבות עבודת המטה שהתקיימה הוחלט להרחיב את אחריות החטיבה גם לתכלול קשרי החוץ של  
 וקשרי חוץ.   - שם החטיבה לחטיבה לגיוס משאביםהתווסף לקק"ל בעולם, לכן 

 
מלש"ח במסגרת חטיבת גיוס המשאבים.   80-כ 2022דני אבידור שאל האם התקציב אמור לייצר בשנת 

רוני השיב כי כשני שליש מתקציב החטיבה מוקדשים לגיוס משאבים ותרומות. שליש מהתקציב  
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מוקדש לפעולות נוספות עבור הארגון, תכלול קשרי החוץ ותמיכה במיזמים משותפים. השאיפה היא  
 למצב בו על כל שקל שקק"ל משקיעה בחטיבה יושגו שלושה שקלים.  להגיע 

 
ארנן פלמן השיב כי כל הלשכות של קק"ל  ביקש התייחסות לגבי התנהלות הלשכות בחו"ל   אבידור  דני

 כל לשכה מנהלת את פעילויותיה לפי ראות עיניה.    וכי בעולם ממנות את עצמן
  אינוכי נושא התרומות וייעודן  השיב הוועדה יו"רדני אבידור התייחס לנושא שקיפות תרומות,  

 חג"ם.וועדת תחומה של וועדת הכספים, ויש לדון בו ב ב
 

לידי ביטוי  גדי פרל התייחס לכך שפורסם מכרז לשליח קק"ל מטעם חג"ם באנגליה, אך הדבר לא בא 
בתקציב. רוני השיב כי הופצה באמצעות מזכירות החברה תשובה מסודרת ומקיפה בנושא. השליחות  

כתוצאה מדין  2018באנגליה הייתה קיימת בחג"ם בעשרות השנים האחרונות. היא הופסקה בשנת 
הלך  התקיימו שורת פעולות הסדרה, עד שבמ 2019-2020ודברים עם הנהלת הלשכה שם. בין השנים 

הגיעו להסכמות עם לשכת קק"ל אנגליה על יציאה לדרך חדשה בשיתוף פעולה בתרומות   2021שנת 
  2021ובהצבת השליח. הזכיר כי לאחר כמעט עשור בו פסק זרם התרומות מאנגליה, במהלך שנת 

מלש"ח לפעולות קק"ל, סוגיית השליח לא הייתה חלוטה. במידה והיה יוצא שליח,   2.8הצליחו לגייס 
ות זמינות. בסופו של דבר, הנושא הוסדר בימים האחרונים של רעל סמך ית  2021היה מתוקצב בשנת 

  2022, ולכן התקבלה החלטה בתוך חג"ם כי התקציב של שליח אנגליה יכנס בשנת 2021דצמבר 
גדי ציין כי בסיכום של חג"ם נקבע כי השליחים יהיו היכן שתושלם עבודת  במסגרת תקני השליחים. 

. באנגליה עבודה זו טרם הושלמה. הוא הסביר שקיימת סתירה בין הדברים שנאמרו בוועדת חג"ם  מטה
לבין הדברים שנאמרים כעת. רוני הבהיר כי בוועדת חג"ם הוחלט שהחלטת הדרג המקצועי תובא לעיון  

בר  ייבחר השליח, והד 2022יצא המכרז, במהלך שנת  2021חברי וועדת חג"ם, ולא לאישורם. בדצמבר 
ביקש לדעת האם  הוועדה ידווח לוועדת חג"ם כפי שהוחלט ואושר בוועדה. לאור חילוקי הדעות, יו"ר 

ההחלטה בנוגע להעמדת שליח באנגליה התקבלה טרם ההחלטה על קיום עבודת המטה. אמנון בן עמי  
הדברים לא הובנו  , אך ביצועה התעכב. ייתכן כי 2021הסביר כי ההחלטה בנושא התקבלה במהלך שנת 

 כראוי בוועדת חג"ם. 
ציין כי במידה והכוונה של גדי היא לעצור את נושא השליחות באנגליה, הדבר לא ידון   הוועדה יו"ר

במסגרת הוועדה. במידת הצורך ניתן לבקש מיו"ר וועדת חג"ם לכנס את הוועדה ולדון בנושא זה. גדי  
קטוריון. רועי אלקבץ הצטרף לדבריו, ואמר  השיב כי הוא מוטרד מהמציאות הנוצרת בפני הדיר 

שמדובר בנושא מהותי. לאור דבריו של אמנון, הוא ביקש שהנושא לא יעלה להצבעה, עד לאחר שיוסדר  
 וייבדק. 

מיכל סיבל דראל אמרה כי היא חברת וועדת חג"ם, והתקיים וויכוח גדול בוועדה בנושא זה. היא ציינה  
ום המכרז לאנגליה, והדבר חמור. ארנן פלמן השיב כי המכרז של  כי חברי הוועדה לא יודעו על פרס

אנגליה כן דווח בישיבת חג"ם האחרונה, ויתכן כי מיכל לא נכחה בה. מיכל השיבה שלא נכחה אך  
הבינה את הדברים מחברי הוועדה שכן נכחו. ארנן הוסיף כי מקובל עליו כי הנושא היה צריך לעלות  

י שהיה, וכי הוא מתחייב שלא ייצא שליח לאנגליה עד שלא יתקיים על בוועדה, מלבד הדיווח הראשונ 
 כך דיון בוועדה. אמנון הסכים עם הדברים. 

יו"ר הוועדה ציין כי הוא יתעמק בנושא שימוש בכספי התרומות בלשכות. בנוסף, הסכים כי שליח  
טיבה לגיוס  אנגליה לא ייבחר עד לדיון שיתקיים בוועדת חג"ם. הוועדה מאשרת את תקציב הח

 מיליון ש"ח כפי שהוצגו בפניה.  49.5בסך  2022משאבים וקשרי חוץ לשנת 
 

הערה נוספת, קול קורא בנושא הארגונים העוסקים בהתיישבות עולים, לאור העיכוב בשל דחיית  
בהתאם   ,, יוארכו שיתופי הפעולה הקיימים ויופעלו מול הארגונים שעובדים מולם כיום2022תקציב 

אשר למפת    "ל לתקופה נוספת. עקרונות הקול הקורא הבא יועברו לדיון ואישור הוועדה. לנהלי קק
השליחות, המנכ"ל יציג את תוצאות עבודת המטה בפני הוועדה. אישור הוועדה יועבר לוועדת כספים  

 ולדירקטוריון קק"ל.  
 

הוועדה  ה. יו"ר עו"ד שושי טרגין ציינה כי אמנם ההסתייגות נאמרה, אך לא מדובר למעשה בהחלט
ביקש לאשר את תקציב חג"ם הוועדה השיב כי נושא שליח אנגליה מסור לוועדה ולסמכויותיה. יו"ר 

והסעיפים שפורטו. דוד יערי לא השתתף בהצבעה מפאת ניגוד עניינים. דני אבידור התנגד. שאר חברי  
 חג"ם ולמנהל החטיבה.  הודה ליו"רהוועדה הוועדה הצביעו בעד. ההחלטה אושרה ברוב קולות. יו"ר 
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מלש''ח,    49.5בסך   2022וועדת הכספים מאשרת את תקציב החטיבה לגיוס משאבים וקשרי חוץ לשנת 
 בהסתייגויות הבאות: 

 
 לא יושלם ולא ייבחר שליח לפני קיום דיון בנושא בוועדת גיוס משאבים.  –. מכרז שליח לאנגליה 1
לאור העיכוב, בין היתר, בשל דחיית אישור   -. קול קורא בנושא ארגונים העוסקים בהתיישבות עולים 2

, אזי יוארכו שיתופי הפעולה הקיימים מול הארגונים שעובדים איתם כיום, בהתאם  2022תקציב 
 לנהלי קק''ל, לתקופה נוספת. עקרונות הקול הקורא יובאו לדיון ואישור הוועדה.  

 המנכ''ל יציג את תוצאות עבודת המטה בפני הוועדה.  -למפת השליחות . באשר 3
 

 

    

  

 

 הצבעה: 
 ( 11רוב )-בעד

 1 -מתנגדים
 3 -לא השתתפו בהצבעה

 אושר ברוב קולות 
 

    

 

 דויד יערי לא השתתף בהצבעה. 
  

 

    

 

 

 )מוזמנים: אמילי לוי שוחט ודורון מרקל(   סביבה ומדע - 2022תקציב שוטף ותב"ר 
קיים הבדל מהותי בין  ציין כי  דורון מרקל, יו"ר וועדת איכות הסביבה והמדע, הציג את התקציב. 

התקציב השוטף לבין תקציב התב"ר שנועד לפעולות מיוחדות, כשרובן בתחום משבר האקלים, כולל  
 הנעת קק"ל למאבק במשבר האקלים.  

 
תחלק לחמשת התחומים הכלולים בתוך יחידת המדען הראשי: מו"פ חדשנות וקשרי  התקציב השוטף מ

אקדמיה, קיימות וסביבה, צפרות, המכון לחקר תולדות הציונות וההתיישבות ופעולות של שימושי  
 קרקע ומים.  

 
 .  2022בכל תחום נקבעו פעולות ומשימות לשנת 

 
אלף ש"ח שאושרה לטובת המכון לחקר   400של מלש"ח, תוספת   12.4הדגיש כי התקציב השוטף על סך 

 הציונות וההתיישבות, כך שתקציבו עלה למיליון ש"ח. 
 

מיזמי אקלים וסביבה דרך קול קורא, הגברת מודעות ציבורית    -הוועדה הוסיפה שלושה תחומים, ובהם
"ח  מלש 50סביבתית ומנהיגות סביבתית. התחומים כלולים בתקציב השוטף. תקציב התב"ר על סך 

ורובו ככולו מוקדש למאבק במשבר האקלים. התקציב נחלק לשלושה תחומים: פרויקטים סביבתיים  
מלש"ח   12מלש"ח, הקמת מרכז האקלים, קיימות וחדשנות אקלימית בסך  30מוכווני אקלים בסך 

מו"פ פיילוטים וניהול הידע. שני התחומים הראשונים צפויים להעמיד את קק"ל בקדמת המאבק  
האקלים, ולתרום לנראות הציבורית של קק"ל, שתהיה גורם משמעותי במאבק. התחום  במשבר 

השלישי מכיל פרויקטים של שיקום נחלים, ניהול נגר, קידום צפרות וניהול ידע, שהינם תחומים  
 שמעבר לעבדה השוטפת.  

לדה של  אמילי לוי שוחט, סגנית יו"ר הוועדה לאיכות הסביבה ולמדע, הוסיפה כי התקציב הוא תו
עבודה והשקעה של הצוות המקצועי יחד עם חברי הוועדה.  הדגישה כי קק"ל לא תהיה הגורם המוביל  

בארץ בנושא משבר האקלים, אך העבודה תוביל לשיתוף פעולה נוסף עם הממשלה. האתגר הוא למצוא  
ספים.  את החלק הייחודי לקק"ל, שבו תוכל לפתח ולקדם את נושא משבר האקלים, לצד נושאים נו 

ליאור גודסמן פישר עובדת כפרויקטורית של המרכז וצפוי להתקיים שולחן  הגב' כחודשיים ציינה כי  
 עגול חוצה ארגון בנושא זה.  

 
כי לדעתו נושא האקלים נדרש להיות התחום המוביל של קק"ל בשנים הקרובות.   צייןאמנון בן עמי 

עבודה אדוקה מול הוועדה, על מנת  למכיוון שמדובר בנושא חוצה ארגון, נדרשים הפורומים השונים 
 . טובות  להגיע לתוצאות

 
למדע  ביקש לאשר את התקציב. הוועדה מאשרת את תקציב הוועדה לאיכות הסביבה והוועדה יו"ר 
מלש"ח. חברי הוועדה הצביעו פה אחד    50מלש"ח שוטף, תב"ר על פי הפרקים שהוצגו בסך  12.4בסך 

 בעד אישור התקציב.  
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בסך    2022ועדת הכספים מאשרת את הצעת התקציב השוטף המתוקנת ליחידת המדען הראשי לשנת 
 מלש"ח.   50מלש"ח לאור התיקון של תקציב המלת"ק ומאשרת התב"ר בסך   12.4כולל של 

 

 

    
  

 

 הצבעה: 
 2 -לא השתתפו בהצבעה

 אושר פה אחד 
 

    

 

 

 משאבי אנוש ומינהל - 2022 אישור תקציב שוטף ותב"ר
 

  34מלש"ח, התב"ר על סך  38.5אמיר רוזנבאום הציג את תקציב החטיבה. תקציב הפעולות הינו על סך 
הגדילה בתקציב הפעולות משנה שעברה   הסביר את מלש"ח. בוצעה ההנחיה שהתקבלה לקיצוץ בתב"ר. 

  ציין כי מלש"ח.  3.5-בעקבות המיסוד של תקציב רווחת העובדים המיועד לארגון העובדים, ועלה ל
ש ובתחום הפיתוח הארגוני על מנת לטפל בהון האנושי.  ויתבצעו פעולות נוספות בתחום משאבי האנ

כש, חלקו עוסק גם בעולם התשתיות  בנוגע לתב"ר, מרביתו פרויקטים בתחום הלוגיסטיקה והר
 ומערכות המידע.  

 
 חיים מנחם, יו"ר הוועדה למשאבי אנוש, בירך על התקציב המוצע.  

 
אמנון בן עמי ציין כי הדיונים התקציביים בוועדות השנה התאפיינו בתוספת תקציבים לא מבוטלת 

 והודה לחיים מנחם על כך שפעל להתייעלות ולהפחתת התקציבים. 
 

ביקש להעלות את התקציב להצבעה. רני טריינין עזב את הוועדה, אך עדכן לפני כן כי הוא  הוועדה יו"ר 
בעד אישור התקציב. עו"ד שושי טרגין ביקשה לוודא כי הוא נכח בדיון שהתקדם קודם להצבעה, 

 ונענתה בחיוב. חברי הוועדה הצביעו פה אחד בעד אישור התקציב.  
  

 

 4/21010908החלטה מס' 
 

    

ועדת הכספים מאשרת פה אחד את הצעת התקציב השוטף והתב"ר של חטיבת משאבי אנוש ומנהל 
 כפי שהוצגו בפניה.  2022לשנת 
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 מכלול המקרקעין )מוזמנים: יאיר לוטשטיין ואלכס חפץ(  - 2022 אישור תקציב שוטף ותב"ר
 

תקציב. עדכן כי זוהי השנה הראשונה בה התקציב  ה הציג את יאיר לוטשטיין, יו"ר הוועדה למקרקעין, 
 מחולק לשלושה חלקים: אגף הבקרה ברמ"י, מטה המכלול והימנותא ירושלים.  

 
הדגיש כי כל השקעה שמושקעת בבקרת רמ"י מחזירה באופן אקספוננציאלי כספים לקק"ל. השנה  

התקיימה קפיצה משמעותית בהכנסות של קק"ל מרמ"י, והדבר קרה בין היתר אודות לעבודות  
- המכלול והאגף החדש שהוקם. על פי הנתונים, נכון לסוף חודש נובמבר ההכנסות מרמ"י מתקרבות ל

בהתאם להנחיות האיגום התקבלו סכומים רבים שהיו בהימנותא ירושלים   ציין כיד ש"ח. מיליאר 4.8
ובמכלול ובבקרה עוברים לאגף המשפטי, למחלקה המשפטית ולחטיבת משאבי אנוש, בכל הנוגע  

 לאיגום משאבים בנושא המחשוב.  
 

מעבר לתקבולים  . בשנתיים האחרונות, 2008אלכס חפץ, מנהל המכלול, הדגיש כי האגף קם בשנת  
מלש"ח שהם נטו עבודה של המכלול והספקים   200-השוטפים שמתקבלים מרמ"י, התקבלו בקק"ל כ
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 יעקב בכר, יו"ר הוועדה
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החיצוניים המופעלים על ידו. כאמור בנוגע לאגף בקרת רמ"י, פעולות המחשוב הועברו לחטיבת משאבי  
 האנוש.  

 
ספורמציה דיגיטלית של  באגף מערכות מידע ישנן שלוש מערכות, כשהעיקרית שבהן היא מערכת טרנ

 בקרה על רמ"י.  
 

תפיסת ההפעלה של המכלול, בהתאם להנחיית המנכ"ל, היא כיחידה רזה וחכמה שמפעילה כמה שיותר  
חשבונות   .מלש"ח  59 -כ  כח אדם מקצועי מבחוץ, הדבר בא לידי ביטוי בתקציבים. היטלי פיתוח קק"ל

א דרך רמ"י כפי שהיה עד כה. מטה המכלול עוסק  של קק"ל על היטלי פיתוח הועברו לניהול קק"ל, ול 
 בליווי המועצה, טיפול במקרקעי חו"ל ועוד.  

 
הנושא המשפטי והנושא המחשובי נמצא בחטיבות אחרות. בהימנותא ירושלים הדברים נשארו כפי  

 הנחיית הדירקטוריון, וועדת המקרקעין וועדת ההנהלה.  בשהיו, והפעולות הן 
 

התב"ר מוקדש לשלושה סעיפים, ובהם סקר קונסטרוקציוני בעקבות הנחיית המנכ"ל לטיפול בכל 
 ההיתרים של מבני קק"ל.  

 
מלש"ח שייתכן ויוסר מכיוון שהוא תלוי משא ומתן   14יאיר לוטשטיין הוסיף כי קיים סכום של 

 מול האוצר.  שמתקיים כעת אל 
 

יו"ר הוועדה ביקש להעלות את התקציב להצבעה. וועדת הכספים מאשרת את תקציב וועדת  
מלש"ח. חברי הוועדה הצביעו פה אחד בעד אישור   6מלש"ח ובשוטף  40המקרקעין, הכולל בתב"ר 

 התקציב. 
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כפי שהוצגו    2022ועדת הכספים מאשרת את התקציב השוטף ואת התב"ר של מכלול המקרקעין לשנת 
 בפניה. 
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 מערך הסברה )מוזמנים: חיים כהן וצחי משה(  - 2022 אישור תקציב שוטף ותב"ר
 

הן להמשיך  2022צחי משה, מנהל מערך ההסברה, הציג את התקציב. מטרות מערך ההסברה לשנת 
לקק"ל, באמצעות ציון האירוע להפיץ את סיפורה של קק"ל לקהלים שונים   120-לציין את שנת ה

  ציין כים, אירועים מרכזיים ברחבי הארץ ובחגים. ומגוונים. הדבר יבוצע באמצעות פרסום, קמפייני
 המאבק במשבר האקלים.    אתמתמקדים בחיזוק דימוי קק"ל בנושא הסביבתי ו 

 
 נכנס המשך פיתוח וחיזוק אתר האינטרנט החדש של קק"ל, שיעלה לאוויר בסוף החודש הקרוב.   תב"רב

 מותאם לעידן הדיגיטלי הנוכחי.     ,לאחר תהליך של שנים, האתר החדש יהיה יותר רספונסיביציין כי 
 

ישנה התייחסות לחידוש מועדון הידידים של קק"ל, להתאימו לעידן הנוכחי ולהגדיל את מאגר  
 המתנדבים. 

 
חיים כהן הוסיף והדגיש כי בכל הקשור לדימוי של קק"ל, חובה על כלל בעלי התפקידים לפעול למען  
הארת קק"ל ופעילותה באור חיובי. בנוגע למעגל הידידים, מאמינים כי שגרירים של קק"ל יופיעו רק  

שעסקו בבניית   מתוך פעילות בשטח והפעילות תורחב גם במסגרת בתי הספר. הודה לכל השותפים
 התקציב.  

 
מאשרת את התקציב השוטף של מערך    כספיםיו"ר הוועדה ביקש להעלות את התקציב להצבעה. וועדת 

, כפי שהוצג. הובהר כי המטרות והיעדים כפי שהוגדרו בוועדה ופורטו בפרוטוקול  2022ההסברה לשנת 
כניקה ודרכי הביצוע יוכתבו ע"י  , יוותרו על קנם, הט 7.11.21מיום   )תקשורת וקשרי ציבור(  הוועדה

המנכ"ל והדרג המקצועי ויובאו באופן מסודר לאישור הוועדה. הגדלת סעיף ההשתתפות במפעלי  
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יעקב בכר, יו"ר הוועדה 
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  1.25למועצות אזוריות,  1.25מיליון למועצות ורשויות,   2.5מיליון, כאשר  5-אלף ל 150-תרבות מ
מיליון עבור פעילות למגזרים   1ים, מיליון לפעילות וארגוני עובד 1לעמותות וגופי חברה אזרחים, 

ואוכלוסיות מיוחדות, חרדים, מיעוטים, אנשים עם מוגבלות וכו'. סך הכל בוצעה הרחבה של סעיף  
 מיליון ש"ח. חברי הוועדה הצביעו פה אחד בעד אישור התקציב.  77לציבור עפ"י סעיף 
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  7מלש"ח. מתוכם   24בסך   2022ועדת הכספים מאשרת את התקציב השוטף של מערך ההסברה לשנת 
 מלש"ח אשר תוקצבו בסעיף פעילות עם קהלי יעד לפעולות משותפות עם הקבוצות הבאות: 

מלש"ח לעמותות וגופי   1.25מלש"ח למועצות אזוריות,  1.25מלש"ח למועצות ורשויות מקומיות,  2.5
 . חברה אזרחית 

 מלש"ח לפעילות עם ארגוני עובדים.   1
מלש"ח עבור פעילות עם מגזרים ואוכלוסיות מיוחדות: חרדים, קהילות פלורליסטיות, מיעוטים,   1

 אנשים עם מוגבלות ועוד. הישום כפי שהוחלט בוועדת תקשורת וקשרי ציבור. 
 מלש"ח(.  7-סה"כ מוצע הרחבת סעיף קשרי ציבור על פי הסעיפים שלעיל ב

 
 מלש"ח.  11עדת הכספים מאשרת את תב"ר מערך ההסברה בסך ו
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 כותב/ת הפרוטוקול: סמדר שמביק 
 

   

 

   
  

       




